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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Rektor zlínské univerzity nesouhlasí s úvahou
zvýšit počet učňů
Záměr vedení Zlínského kraje zvýšit v
kraji počet studentů učňovských oborů se nelíbí rektorovi zlínské
Univerzity Tomáše Bati Petru Sáhovi. S vyšším počtem učňů počítá
dlouhodobý záměr vzdělávání ve Zlínském kraji. Tento více než
stostránkový materiál dnes představitelé kraje a odborníci
představili na veřejné prezentaci.
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"Není mi z toho moc dobře, když slyším, že vývoj vzdělávání
ve Zlínském kraji by měl být negativní," komentoval materiál
Sáha. Podle jeho názoru by na předkládaný záměr měly navazovat
programy, které podnítí ekonomický rozvoj kraje, například
podpora drobného podnikání nebo mladých invenčních lidí.
S materiálem nesouhlasil ani ředitel kroměřížského Středního
odborného učiliště a Střední odborné školy Petr Hajný. Poukázal
totiž na vysokou úroveň vzdělání rodičů ve Zlínském kraji a
neochotu vzdělaných rodičů nechat své děti studovat "jen"
učňovský obor. "V tomto případě by pak hrozilo, že děti odejdou
studovat do jiného kraje," poznamenal Hajný.
Před dnešní prezentací, které se účastnila více než stovka
lidí, přišlo na krajský úřad 35 připomínek. Diskutující
upozorňovali také na to, že čím vyšší je vzdělanost lidí, tím
vyšší jsou výdělky v regionu a zároveň je nižší nezaměstnanost.
Podle radního Michala Hanačíka (US-DEU) není cílem materiál
schválit a schovat jej do šuplíku. Pracovat se s ním naopak bude
v každodenní praxi. "Je celá řada faktorů, například legislativa,
aktuální demografické údaje, vývoj ekonomiky a také vstup země do
Evropské unie, které mohou do záměru v průběhu zasáhnout," řekl
Hanačík.
Dokument se podrobně zabývá všemi oblastmi školství a
vzdělávání v kraji. Definitivní podobu by zastupitelé kraje měli
schválit 26. března. Poslední březnový den dokument zveřejní a
předají ministerstvu školství. Dlouhodobý projekt hodlá kraj
každé dva roky upřesňovat.

© EPRAVO.CZ – Sbírka zákonů, judikatura, právo | www.epravo.cz

http://www.epravo.cz

